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ZAPISNIK 

z 15. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Bučna vas, ki je bila, dne 2.6.2022, v 

prostorih Krajevne skupnosti Bučna vas, s pričetkom ob 19 uri. 

 

Na seji so bili prisotni:  

- Tomaž Zoran, predsednik Sveta KS, 

- Branko Kralj, podpredsednik Sveta KS, 

- Marija Debevec Rakoše, članica Sveta KS, 

- Anton Papež, član Sveta KS, 

- Dušan Brudar, član Sveta KS, 

- Niko Potočar, član Sveta KS. 

Opravičeno odsotni: 

-  Matic Vidic, član Sveta KS, 

-  Mojca Ljubi, članica Sveta KS. 

 

 

Sejo je pričel in vodil predsednik Sveta KS Bučna vas Tomaž Zoran, po naslednjem 

dnevnem redu: 

1.       Ugotovitev sklepčnosti  
2.       Potrditev zapisnika redne seje Krajevne skupnosti Bučna vas 
3.       Romska problematika 
4.       Pregled stanja na projektih 
5.       Opozorilne table za preprečevanje odlaganja odpadkov 
6.       Razno 
 

 

 

K 1. Točki 

Ugotovitev sklepčnosti Sveta KS Bučna vas 

Predsednik Sveta KS Bučna vas je ugotovil, da je na seji prisotnih šest članov Sveta 

KS Bučna vas, kar je več kot polovica in s tem je seja sklepčna.  

 

SKLEP: 

Seja Sveta KS Bučna vas je sklepčna. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
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K 2. Točki 

 

Potrditev zapisnika 14. redne seje Krajevne skupnosti Bučna vas 

Pripomb na zapisnik ni bilo. 

 

SKLEP: 

Svet KS Bučna vas sprejme zapisnik 14. redne seje sveta KS Bučna vas. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

K 3. Točki 

Romska problematika 

 

Svetniki KS Bučna vas so poročali, da se je v preteklem mesecu povečala kraja 

poljščin, kurjenja nedovoljenih stvari in igranje preglasne glasba. S prisotnostjo 

policistov se je zmanjšalo streljanje s streljanega orožja in vožnje z motorji. Policisti so 

v tem obdobju zaplenili dva motorja.  

Anton Papež je podal predlog, da policisti lastnika prijave neljubega dogodba 

obveščajo o izvedbi intervencije v primerni uri (nočno obveščanje ni primerno).  

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je na pretekli seji izvedel potrditev postavitve 

kamer na predlagana mesta s strani KS Bučna vas. Tomaž Zoran pridobi informacijo 

glede termina izvedbe oz. postavitve kamer na predvidena mesta.  

 

Svet KS Bučna vas se seznanja z delom policije s področja romske problematike.  

Sklep je bil soglasno sprejet. 
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K 4. Točki 

Pregled stanja na projektih 

 

 

Trenutno stanje na projektih pod okriljem KS Bučna vas je sledeče: 

 

 

a) Asfaltiranje  

• podani predlogi s strani KS Bučna vas na Mestno občino Novo mesto za 

sanacijo in novo asfaltiranje cest je bilo v veliki meri zavrnjeno   

• predsednik KS Bučna vas opozoril skrbnika cest, da po neurjih 

nemudoma preveri in uredi ceste.   

 

 

b) Športno igrišče 

• KS Bučna vas začne s postopkom za pridobivanje dovoljenja za odprtje 

deponije na lokaciji Dol. Kamence (na mestu športnega igrišča) 

 

Svet KS Bučna pooblašča Tomaža Zoran za koordinatorja postopka za 

pridobivanje dovoljenja za odprtje deponije na Dol. Kamencah. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

• 7.7.2022 se predvideva sprejetje OPN MONM s katerim se spreminja 

namembnost zemljišč, ki so predvidena za gradnjo športnih igrišč (za 

lokacijo G. Kamenje) 

 

c) Cestna ureditev 

• Tomaž Zoran preveri stanje na projektu izgradnje pločnika v smeri Dol. 

Kamence – Potočna vas 

• dokončati je potrebno gradnjo avtobusno postajo na Daljnem vrhu 

 

 

Svet KS Bučna vas se seznanja s stanjem na projektih.  

Sklep je bil soglasno sprejet. 
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K 5. Točki 

Opozorilne table za preprečevanje odlaganja odpadkov 
   
Prometni odsek pri Dobravi (ob koncu Ljubljanske ceste) in pri Kamenju je neprestano 
poln odpadkov, smeti. Ljudi, ki se na tem odseku ustavljajo in imajo krajši počitek bi 
KS Bučna vas rad opozoril glede neželenega početja s pomočjo slikovnih in tekstovnih 
opozorilnih tabel v Slovenskem jeziku.   
 
Svetniki KS Bučna vas so predlagali, da se izvede poizvedba za potencialno ureditev 
počivališča pri izvoza Dobrava (postavitev smetnjakov, klopce,..).  
 

Svet KS Bučna podaja soglasje k postavitvi opozorilnih tabel v Slovenskem 
jeziku. 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

K 6. Točki 

Razno 

 

V nedeljo, 5.6.2022 bo pri Žagarjevem mlinu potekal tradicionalni dan krajanov oz. 

upniški dan. KS Bučna vas finančno podpira omenjen projekt.  

Na nova grobna mesta novega dela grobišča Dol. Kamence je potrebno postaviti table 

za ureditev lastništva grobnih mest.   

Niko Potočar je podal pobudo, da se izvede poizvedba po izklopu hupanja vlakov v 

nočnih urah (ker je zelo moteče za krajane). 

Ker ni bilo več razprave, se je predsednik prisotnim zahvalil za sodelovanje in 

prisotnost na seji ter le-to zaključil ob 21.00 uri. 

 

Zapisal:      

Branko Kralj          Tomaž Zoran 

podpredsednik Sveta KS       predsednik Sveta KS

  

 


